
BRM.0012.3.10.2020            

Protokół nr 18/2020 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 24 listopada 2020 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 

Czas trwania posiedzenia 10.00 – 10.40 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska            – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak     – Członek Komisji 

3. Ewa Podogrodzka        – Członek Komisji 

4. Jacek Tarczewski          – Członek Komisji 

 

W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył Radny Maciej Basiński - Członek Komisji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Dorota Rutkowska - Skarbnik Miasta. 

2. Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia. 

 

Listy obecności członków Komisji oraz gości obecnych podczas Komisji online stanowią 

załącznik nr 1  do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 

 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie Protokołu nr 17 z posiedzenia Komisji. 

4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2021 r. 

5. Informacja o wpływie stanu epidemii na wpływy z tytułu opłaty uzdrowiskowej oraz 

możliwości uzyskania przez Miasto rekompensat ze środków zewnętrznych. 

6. Plany inwestycyjne w zakładach lecznictwa uzdrowiskowego. 

7. Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2021 r. 

8. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

9. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 17/2020 posiedzenia Komisji. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 17/2020 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad. 4 Omówienie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2021r. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 

2021 oraz projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2021-2034. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Radny przytoczył cytat: „Obecnie wspólnym wysiłkiem setek milionów Europejczyków, 

tworzymy nowe narzędzia finansowe, które mają ułatwić odbudowę społeczno-gospodarczego 

potencjału kontynentu”.  

O jakie nowe narzędzia gospodarcze chodzi?   

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Gdzie ten cytat został zawarty? 

 

Jacek Tarczewski- Członek Komisji: 

Na pierwszej stroni Inowrocław.pl – Stanowisko Miast Polskich, którego członkiem jest 

Prezydent Inowrocławia.  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

To nie dotyczy budżetu. Ja nie jestem autorem tego cytatu.  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Pomyślałem, że my mamy te narzędzia w naszym budżecie. Skoro Pan Prezydent jest 

współtwórcą tego cytatu.   

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Może nie można precyzyjne wprost odpowiedzieć na to pytanie. Pytanie Pana radnego jak 

najbardziej odnosi się do naszego budżetu, ponieważ jeżeli Rząd zawetuje budżet UE między 

innymi Miasto Inowrocław zostanie pozbawione środków. Słusznie Pan radny zwraca uwagę                

i może to być problem, że Miasto w przyszłości może  tych środków być pozbawione.  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Nie jest to prawda, że jeżeli Rząd zawetuje to pieniędzy Polska nie otrzyma, a tym bardziej nie 

otrzyma ich Inowrocław. Jest to kłamstwo. Ja pytam o nowe narzędzia finansowe, o których 

mówi Pan Prezydent. Jeżeli Prezydent wystosowuje stanowisko na cały Kraj, Europę i powołuje 

się na to. Pani Skarbnik jest tą osobą, która za finanse Miasta odpowiada.   
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Innych pytań nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2021? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 26/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2021. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2021-2034? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 27/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2021-2034. 

 

Ad 5. Informacja o wpływie stanu epidemii na wpływy z tytułu opłaty uzdrowiskowej oraz 

możliwości uzyskania przez Miasto rekompensat ze środków zewnętrznych. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła informację o wpływie stanu epidemii na wpływy z tytułu opłaty uzdrowiskowej 

oraz możliwości uzyskania przez Miasto rekompensat ze środków zewnętrznych. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

27 października 2020 r. Prezes Stowarzyszenia Gmin Uzdrowiskowych na walnym zebraniu 

członków wyjaśnił, że konsultują projekt - wsparcia dla gmin uzdrowiskowych poprzez 

tworzenie programu „Polskie Uzdrowiska” z Rządem Polskim. Myślę, że to rozwiąże problem 

związany z niedostatkami z tytułu opłaty klimatycznej.  

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Czy Urząd Miasta został o tym fakcie poinformowany?  

pytanie kierowane do Pani Skarbnik 

Gdzie jest to wsparcie, w ramach dyskusji. W jakiej wysokości to wsparcie trafi do Inowrocławia 

i kiedy?   

pytanie kierowane do Pana Radnego Jacka Tarczewskiego 
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Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Miasto nie posiada takiej informacji, o której mówił Pan radny Tarczewski. Miasto Inowrocław 

jest członkiem Stowarzyszenia Gmin Uzdrowiskowych i na bieżąco do tego stowarzyszenia są 

przekazywane dane liczbowe na temat strat, jakie Miasto poniosło w związku z pandemią. 

Żadnej informacji nie mamy, że z tego tytułu będzie jakakolwiek rekompensata.  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Pani Skarbnik potwierdziła, że jesteśmy członkiem Stowarzyszenia Gmin Uzdrowiskowych. 

Płacimy na to składkę, szkoda że Pan radny nie zapoznaje się z tą stroną. Na stronie 

zamieszczony jest ramowy list do Posłów i Senatorów.    

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Ja bardzo często odwiedzam tę stronę. Przez ten cały okres pandemii, który trwa od marca, 

Stowarzyszenie Gmin Uzdrowiskowych wielokrotnie zwracało uwagę na brak wsparcia dla 

samorządów gmin uzdrowiskowych na wysokość opłaty uzdrowiskowej.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji? 

 

głosowanie: 

radna Ewa Kempska  – za 

Patryk Kaźmierczak   – za 

Ewa Podogrodzka       – za 

Jacek Tarczewski        – radny zapoznał się z pisemną informacją. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 28/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o wpływie stanu epidemii na wpływy                 

z tytułu opłaty uzdrowiskowej oraz możliwości uzyskania przez Miasto rekompensat ze środków 

zewnętrznych.  

  

Ad 6. Plany inwestycyjne w zakładach lecznictwa uzdrowiskowego. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił informację dot. planów inwestycyjnych w zakładach lecznictwa uzdrowiskowego .  

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji? 

głosowanie: 

radna Ewa Kempska  – za 

Patryk Kaźmierczak   – za 

Ewa Podogrodzka       – za 

Jacek Tarczewski        – radny przyjmuje do wiadomości informację. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 29/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o planach inwestycyjnych w zakładach 

lecznictwa uzdrowiskowego.  

 

Ad 7. Ustalenie Pracy Komisji Uzdrowiskowej na I półrocze 2021 r. 

 

W związku z brakiem propozycji tematów od pozostałych członków Komisji Przewodnicząca 

Komisji przedstawiła propozycje tematów do planu pracy Komisji na I półrocze 2021 r.  

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

 

STYCZEŃ 

− Informacja dotycząca prac związanych z budową parkingu przy ul. Bocznej. 

 

LUTY 

− Sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 r. 

 

MARZEC 

−  Stan bezpieczeństwa w strefie uzdrowiskowej i oznakowanie przejść dla pieszych. 

 

KWIECIEŃ 

− Analiza kosztów utrzymania Parku Solankowego. 
 

MAJ 

− Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r. 

− Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2021 r. 
 

CZERWIEC 

− Informacja na temat likwidacji usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Miasto Inowrocław.  
 

Punkty stałe : 

− Sprawy wymagające opinii Komisji, 

− Sprawy bieżące. 
 

Innych propozycji nie było, w związku z powyższym przystąpiono do przegłosowania 

zaproponowanego planu pracy. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego planu pracy na I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie: 

radna Ewa Kempska  – za 

Patryk Kaźmierczak   – za 

Ewa Podogrodzka       – za 

Jacek Tarczewski        – wstrzymał się od głosu. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 30/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu planu pracy Komisji na I półrocze 2021 r. 

  

Ad 8. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 

Ad 9. Sprawy bieżące. 

Radny Jacek Tarczewski zabrał głos w sprawie umieszczenia na stronie internetowej Miasta 

Inowrocław, informacji o punkcie turystycznym. Radny zwrócił uwagę, że punkt turystyczny                  

w żaden sposób nie jest oznakowany. Jest tylko pokazany proces inwestycyjny i remont wewnątrz 

obiektu. Radny zadał pytanie dlaczego nie ma tam załamanych barier architektonicznych. 

Pokazane jest natomiast piętro obiektu.   

Przewodnicząca Komisji Ewa Kempska odpowiadając na zapytanie Radego Jacka 

Tarczewskiego stwierdziła, że piętro jest w każdym Biurze, Urzędzie. 

      

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Ewa Kempska 

 

 

Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 

 

 

 

 

podpisany 


